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Det ser ut til at det har sneket seg inn en liten 
omskrivning av den gamle sannheten fra Salomos 
Ordspråk. Den føles besnærende nær sannheten, 
men står i stor fare for å føre oss himmelvidt fra 
den. Hjertet er en dårlig veileder alene. Likevel, det 
sitter ved roret for hvordan livet vårt blir. Det har 
en enorm innflytelse både på enkeltpersoner og 
samfunn. Det er som en sterk malstrøm som setter 
kursen uansett hvor fast du holder i roret. Hjertet 
er sentrum for følelser, vilje og personlighet og har 
impulsstyringsnettverk ut til den minste hudcelle. 
Jeg får «gåsehud» bare ved å tenke på hvor fort 
hjertet kan lede mennesker til å gå i tog for verdier 
som er milevidt fra Guds vilje.

Det hadde vært enklere om hjertet vårt bare hadde 
en kilde. Men slik er det ikke. Menneskenaturen 
eller kjødet, har direkte tilgang, og sansene ber ikke 
om lov for å sende signaler rett inn i beste sendetid 
og vil gjerne kjøre sin egen sendeplan. Både 
verden og kjødet er lakeier for fienden og jobber 

kontinuerlig for å gi ham kontrollen. Vi bør være 
militant på vakt mot å la disse «kreve sin rett» Vi 
kan ikke leve som om det var fred hvis det er krig?  

Vi må gi hjertet vårt mye tilgang på Guds rike 
innflytelse for å bevare vårt hjerte friskt og sterkt! 
Vi må stadig utsettes for hjertevask! Vi må gjøre 
vårt hjerte til en evig elev, la det sitte ved Guds 
kateter og lytte med inderlighet til Hans ord og 
bevare dem dypt i hjertet. Ikke før vi «føler» Guds 
Ord helt ut til den miste hudcelle har det reell 
regjeringsmakt hos oss.   

Disippelskap er den sterkeste formen for læring. 
Det har i seg kjærlighet og beundring til Mesteren 
og Hans ord. Lydighet blir en livskonsekvens mer 
enn bud man må følge..  Ved Hans føtter finner jeg 
mer enn bokstaver, lyd og læresetninger. Jeg finner 
Hans ord! Jeg bøyer mitt hjerte for Hans Ord og 
oppdager at det gir liv og helse for hele meg. 

Noen ganger tar det tid. De gangene Gud må 
beskjære og operere bort ting som har vokst seg 
så sterkt inn i mitt hjerte og min personlighet at 
det kjennes ut som om jeg mister meg selv når 
det fjernes. Da ser det ut som at lydigheten ikke 
fører til annet enn tap og død. Men der, midt 
i det nedbrente, spirer nytt liv fram. Hans liv i 
mitt liv. Renset til å være meg, slik jeg var ment 
å være og jeg oppdager at 
hjertet mitt regjerer i takt 
med Guds hjerte og 
hjertegangene mine 
ikke lenger er åsted for 
lobbyvirksomhet for 
krefter som har en helt 
annen agenda.

Følg ditt hjerte fremfor alt???

/ LEDER
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Når vi endelig !kk invitere dere til 
støttepartnerkonferanse etter noen 
coronautsettende år var det med stor 
glede vi tok imot så mange som huset 
kunne romme, pluss lokale venner 
og andre som overnattet privat. For 
oss er det rett og slett inspirerende å 
få bruke tid sammen med mange av 
dere våre venner i en konferanse som 
var lagt opp med måltider og alle 
samlinger med plasseringer rundt 
bord. Vi kom tettere på dere og dere på 
oss. Staben på senteret koste seg med 
å kunne varte opp både med frokoster, 
middager og desserter og servering.  Vi 
er takknemlige! Til Gud og for dere!

Inspirerende!

Av  L e i f  J
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I mange år har vi hatt det privilegium å komme 
regelmessig til bønnesenteret på konferanser. 
Bønnesenteret har vært som et andre hjem for meg. 
Etter en 2-3 timers kjøretur fra Sverige er det alltid 
herlig å komme inn i inngangen/resepsjonen og bli 
møtt av lovsangen som er i gang og lukten av Guds 
nærvær.

Støttepartnerkonferansen ble en fantastisk helg, 
med veldig god mat og hyggelig fellesskap rundt 
bordene med både gamle og nye venner. Det 
absolutt beste med konferanser på bønnesenteret 
er morgenbønnen, det er alltid så deilig å snike seg 
tidlig unna før barna våkner og får gå på bønnemøte. 
Å få starte dagen med lovsang og tid foran Guds 
trone er det beste jeg vet.

Jeg spurte også vår sønn Levi på 7 år, hva han syntes 
om konferansen. Han svarte:

«Det var bra. Det var bra at det var så mange gode 
kaker og at det var en stor juicemaskin man kunne 
ta juice fra. Det var også bra at man kan være lenger 
oppe om kveldene. »

«Men det beste av alt er 
morgenbønnen!»
Rebecka Ekerby, en av deltakerne på støttepartnerkonferansen

Levi (7 år) viser frem slukene 
sine til en erfaren gammel fisker
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«Da de hadde bedt»
APGJ.4,31 BØNN NØKKELEN TIL 
GJENNOMBRUDD 
Dette bibelverset har dukket opp igjen i mine 
tanker når jeg hører om vekkelsen på Vigeland. I 
kapittel 4 og 5 i Apgj. møter vi nok det sterkeste 
avsnittet om vekkelsen i Jerusalem. 5000 frelst, 
mengder av folk kom til tro. Men utgangspunktet 
var: «DA DE HADDE BEDT». Dette er det 
forunderlige redskapet som Gud har brukt 
gjennom alle tider for å forløse vekkelse.  En har 
sagt at setningen «da de hadde bedt» kan du skrive 
foran enhver vekkelse i historien.  Jeg har nettopp 
lest en bok om pinsebevegelsens første år i Nord 
Norge som heter «Slik begynte det» pluss de to 
bøkene om Alma Halse sitt liv og Marie Monsen sin 
bok om vekkelsen i China.  Hva handler det om? 
Bønn, Bønn,  Bønn!  Selve grunnmuren og røttene 
til de vekkelser som disse pionerene stod i var 
deres bønneliv.

VI MÅ BE OSS IGJENNOM 
Et av de vanligste uttrykkene hos bønnefolket 
jeg møtte i min ungdom var dette: «Vi må be oss 
igjennom». Da var det snakk om vedvarende og 
utholdende bønn som skapte et gjennombrudd 
for den saken de ba om. Det var som de hadde 
en nøkkel som kunne låse opp enhver dør. 

« O G  D A  D E  H A D D E  B E D T, 
S K A LV  S T E D E T  D E R  D E  VA R 
S A M L E T.  O G  D E  B L E  A L L E 
F Y LT  M E D  D E N  H E L L I G E  Å N D , 
O G  D E  TA LT E  G U D S  O R D  M E D 
F R I M O D I G H E T. »  A p g j  . 4 , 3 1
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Gjennombruddsbønnen var denne nøkkelen 
på alle områder. Hvordan var denne bønnen?  
De bønnemøtene jeg fikk være med på var ofte 
gledesfylt med mye jubel og lovprisning.  Men også 
i perioder mye nød og gråt. For mange var dette 
en kamp som måtte utkjempes for sine nærmeste 
eller for eget liv, men så når seieren var der og 
bønnesvaret hadde kommet var jubelen og gleden 
desto større. 

Her i Apgj.4,31 ser vi et slikt klart bibelavsnitt om 
bønn som utløser vekkelse.  Vi finner en enkel bønn 
i versene før. Denne bønnen kom ut fra forfølgelsen 
som hadde begynt for menigheten i Jerusalem. Men 
når vi leser hva de ba om var det ikke en bønn om 
å stoppe forfølgerne. «Hold øye med deres trusler» 
er det eneste de ber direkte inn i forfølgelsen. 
Men bønnen er et rop til Gud om et sterkere 
gjennombrudd i vekkelse, tegn og under. Den første 
delen av bønnen er en ren opphøyelse av vår far 
i Himmelen og en lovprisning av hans storhet. Vi 
vet ikke om det som er nedskrevet her er et sitat av 
konsentratet i hvordan de ba eller om dette er hele 
bønnen.  Jeg tror at her er det et lengre bønnemøte 
som ender opp med et rop til Gud om at den 
Hellige Ånd må bryte igjennom. «La dine tjenere 
tale ditt ord med frimodighet. Hold øye med deres 

trusler, rekk ut din hånd, så det skjer helbredelser 
og tegn og under ved navnet til Jesus din hellige 
tjener». PANG så faller den Hellige Ånd og vi møter 
kapittel 5 som forteller oss om kanskje det sterkeste 
vekkelsesavsnitt vi har i det nye testamente. DA DE 
HADDE BEDT!

En slik sterk historie hørte vi fra Don Thomas som 
besøkte oss i Bønnesenterets begynnelse. Han 
fortalte nettopp om dette hvordan hans mamma 
var en sterk bønnekvinne som brukte dette utrykket 
«We must pray through it.» Faren var alkoholisert, 
de var ni søsken og levde i den ytterste fattigdom 
med en mamma som jobbet alt hun kunne for å 
klare å livberge seg og barna. Hun var musikalsk 
og spilte piano. Våre bønnemøter var slik sier Don, 
mamma samlet oss barna ved pianoet, sa til oss at 
nå skal vi be oss igjennom. Så lovsang vi med dans 
og lovprisning og bønn mens mamma spilte. Og vi 
så de forunderligste gjennombrudd som tok oss 
gjennom krise etter krise. 

MAMMAS 40 DAGERS FASTE 
Så en dag hadde mamma ikke klart å få inn nok 
penger til å betale for husleia vår.  Huseieren kom og 
sa om dere ikke betaler det dere skylder så får dere 
en måned på dere før jeg må kaste dere ut av huset 

mitt. Da gikk mamma inn i 40 dager med faste, vi 
barna spiste, men mamma drakk bare vann og var 
i bønn hele tiden. Så når måneden var gått hadde 
vi ikke hørt noe fra han som eide huset, men så 
den førtiende dagen av mammas faste kom han på 
besøk og la nøklene til huset på bordet vårt og sa at 
Gud har talt til meg at jeg skal gi dere huset. Så her 
er nøklene, huset er fra nå av deres. Da sa mamma 
«vi kom igjennom», Gjennombruddet kom gjennom 
faste og bønn. 

Vi trenger å slipe våre bønnesverd og ta opp kampen 
for vårt folk og vårt land der vi ikke gir oss før 
gjennombruddet av vekkelse kommer. Det vi som 
reiser opplever nå er at det er så nære på så mange 
steder. Det er som det er noe i lufta, en bris av 
vekkelse på mange steder. Om denne milde brisen 
skal øke på i styrke har det mye å si med det folket 
som ber. Vi må komme igjennom og se en tid av 
forvandlende vekkelse i landet vårt.  Skal vi øke på i 
bønn og «BE OSS IGJENNOM». Landet vårt og folket 
vårt trenger det. Les apgj. 5 igjen og se hvordan 
vekkelsens ånd bryter igjennom med hellighet blant 
Guds menighet, og se den gjennombruddsvekkelsen 
som skjedde DA DE HADDE BEDT.

« D E T  E R  S O M  D E T  E R  N O E  I  L U F TA ,  E N  B R I S 
AV  V E K K E L S E  P Å  M A N G E  S T E D E R »

Av  Ha a k o n  Fa g e r v i k
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«Sprengfullt 
hus og over!od 

av liv!»

PINSEKONFERANSEN 2023 
PÅ BØNNESENTERET

Dans ,musikk, tilbedelse, innvielse, lovprisning

Dyptgripende møte med Vladimir Kuzmych fra Ukraina

Fantastisk undervisning av Leif Helge Hetland.  
Her i aksjon under undervisningen om staven.

Ubeskrivelig frihet og glede! 
Supresa og tolken Bente Marit Gustad i aksjon

Nydelig dans av dansebruppa for barn som var med 
underlovsangen på formiddagene
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O store Gud på Norsk , Ukrainsk og Engelsk

Sterke vitnesbyrd! Melida og "Bittan" forteller 

Tilbedelse og hengitthet

Tryfina ,fargerik og kraftfull!Sterk lovsang fra den ukrainske lovsangsgruppa i ett av møtene
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Sammen med Nils Bueng var jeg på 
påskekonferanse i Palmehelgen på det 
flotte leirstedet Karalaks ved Lakselv. 
Misjonssambandet eier det. Sammen med 
våre venner i nord fikk vi en flott konferanse 
der mange fra flere plasser i Nord-Norge kom. 
En ekstra glede er det å være sammen med 
de lokale som ofte står på små steder der det 
sjelden er noen samlinger. Fint å få mye tid 

sammen i bønn, felleskap og lovprisning.  Gud 
møter oss på slike dager.

SÅ STERKT Å MØTE BØNNEKJEMPEN 
HJALMAR 
Når jeg er i Lakselv har jeg alltid prøvd å få 
møte min gode venn Hjalmar Salamonsen. 
Han var en av de sterke forbederne før og 
under vekkelsen i Karasjok. Hjalmar, Amund 
og Siri kjempet og ba om vekkelse i Karasjok 
da selvmords bølga hadde gått over bygda. I 
tre måneder før vekkelse møttes disse hver 
morgen kl.0600 og ropte til Gud for stedet sitt. 
Hjalmar sa vi var i slik nød at vi sa: «Om du 
Gud ikke kommer til bygda vår med vekkelse 

og forandring så kan du bare ta oss hjem, vi 
klarer ikke lengre å se at ungdommene tar sitt 
eget liv i Karasjok». Disse tre og sikkert flere 
forbedere sin bønn tror jeg på mange måter var 
den utløsende faktor for gjennombruddet av 
vekkelse i Karasjok.

Nå er Hjalmar en gammel mann som er 
kommet på sykehjem i Lakselv. Denne turen 
fikk jeg besøke han to ganger, der vi fikk be 
sammen. Når vi nevner ordet bønn, så er 
Hjalmar i gang og nesten umulig å stoppe. Han 
takker Gud og ber så det koster så det er nesten 
umulig for oss andre og komme til. Han sitter 
der og ber om vekkelse og gjennombrudd, og 

For en velsignelse å få forkynne Guds ord 
denne tiden
For meg som elsker Finnmark og 
ikke minst folket der så er det alltid 
så rikt å besøke menighetene her 
oppe.

Herlig å møte min gode venn Hjalmar Salamonsen
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jeg tenker for en kraftstasjon som sitter der 
på Helsesenteret og ber for folket vår.  De er 
dyrebare i Herrens øyne som minner han om 
folket som de bor iblant.

LUNDE I TELEMARK 
 En av de plassene jeg har vært en del ganger 
nå og som det alltid er så fint å komme 
tilbake til er Veslekyrka i Lunde med Gunnar 
og Ellen Eger som ledere.  Gunnar gikk hos 
oss på bibelskolen for en del år siden og er 
en flott leder og en meget dyktig musiker og 
lovsangsleder. Denne gangen hadde jeg med 
meg min gode venn Knut Sivertsen som har en 
spesiell gave i å be for syke.  Mye folk kom til 
disse møtene og mange kom til forbønn. Det er 
alltid en slik velsignelse å være i Lunde.

FINNMARK IGJEN 
Jeg dro så videre til en ukes møteserie i 
Finnmark der jeg begynte i Komagfjord og 

dro videre til Kautokeino, Lakselv, Kirkenes, 
Varangerbotn og Tana. Jeg var sammen med et 
herlig team fra Bønnesenteret og vi hadde fine 
møter på mange steder denne gangen.  Folk ble 
frelst og enkelte vitnet om helbredelse. Hjertet 
vår gleder seg ekstra når vi få besøke folket 
der nord som vi elsker så høyt. Mange av de 
vi møter er kjære venner som vi har kjent fra 
jeg var en ung evangelist og som har stått der 
trofast i tjenesten for Jesus gjennom alle år. For 
en enorm velsignelse det er å få virke for Jesus 
i denne tiden og ikke minst be med syndere 
til frelse. Det er så mange ting vi kunne ha 
rapportert om fra en slik reise, men jeg tar med 
en historie her som grep meg så under møtet i 
Tana.

OLGA MELENTEVA FRA LOVOSERO: 
«GLEDEN I HERREN ER MIN 
STYRKE.» 
På min møtereise i Finnmark i mai møtte 

jeg en fasinerende dame fra Lovosero på 
Kolahalvøya som var på besøk hos venner 
i Tana.  Hun vitner så sterkt i vårt møte på 
Betel Tana bru. Hun hadde vært en kristen 
fra 1991 da vekkelsen brant på Kola, mannen 
hennes ble frelst i 1993 og hjemmet deres ble 
et samlingsted for de nyfrelste, mange av de 
hadde kommet ut av rus og trengte en ekstra 
omsorg i sitt nye liv. Mannen hennes hadde 
også blitt sterkt brukt av Gud i forbønn for 
syke og trengende mennesker. De hadde levd 
et rikt liv disse årene og tatt til seg fosterbarn i 
tillegg til sine egne og vært aktiv i menigheten 
i Lovosero.  Så i 2020 ble mannen på 72 år syk 
av corona og døde fordi hans hjerte ikke tålte 
påkjenningene.  For Olga ble det en enorm 
sorg og hun kom inn i et mørke med sitt liv 
de første dagene etter begravelsen.  Så den 
niende dagen etter mannens død opplever hun 
at Gud gir henne et ord som fyller henne med 
en ubeskrivelig glede. Hun begynner å danse 

/FINNMARK
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og lovprise Gud og hele hennes 
situasjon forandres. Og slik har det 
vært siden. Hun forteller: «Gleden 
i Herren er så sterk i mitt liv, så jeg 
begynner alltid dagen min med 
å danse og synge og lovprise Gud 
sier 69 år gamle Olga. Og jeg bruker 
mye av dagen min i lovprisning og 
å glede meg over Herren, nettopp 
fordi Gleden i Herren er min styrke.»

MIN OPPLEVELSE I 
LOVOSERO I 1991 
Jeg reiste mye rundt på Kolahalvøya 
fra grensen ble åpen inn til 
Russland, og hadde ofte med 
meg team fra Norge på disse 
turene.  En søndag skulle vi ha 
møte i kulturpalasset i samebyen 
Lovosero.  Jeg hadde hørt om en 
sterk bønnegruppe av kvinner i 
den nye menigheten der så jeg sa 
til de andre som var med at i dag 
må vi få bønnefolket i menigheten 
til å legge hendene på oss og be for 
oss.  Vi kom til et fantastisk møte. 
Ca 400 var samlet i kulturpalasset. 
Det var nattverd der vi drakk alle 
av en sinkbøtte som ble brukt som 

felleskalk og bøtta kom sist til oss 
fra Norge. Jeg husket at jeg takket 
Gud for at jeg kunne dele nattverd 
sammen med disse nyfrelste 
russerne og få drikke av samme 
kalk som dem, som et bevis på 
enheten vi hadde i Kristus. Masse 
folk kom til forbønn og vi betjente 
folket sammen med forbedere fra 
menigheten. Og så kommer lederen 
for bønnegruppen til meg og sier vi 
må be for dere, fordi Gud har vist 
oss at det skulle komme en gruppe 
fra Norge som ville ha forbønn så 
det har vi forberedt oss til.  Gode 
Gud hvilken forbønn vi fikk! Vi 
opplevde noe av det sterkeste jeg 
har opplevd i forbønn. De ba og 
Guds kraft kom over oss på en så 
sterk måte.  Jeg husker at når vi 
kjørte derfra var jubelen stor i bilen 
over Guds godhet og takknemlighet.  
Gud er god og legger ferdiglagte 
gjerninger foran oss som vi bare kan 
vandre inn i. Det er så godt å høre 
at det er en livskraftig menighet 
fortsatt i Lovosero der folket ber og 
lovpriser Gud.

Av  Ha a k o n  Fa g e r v i k Festkledde Ellen på er herlig møte i Sion Kautokeino
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Håp for Norge!
Fredag 28 april fikk jeg muligheten til å være med 
på «All Night Prayer & Worship» i forbindelse 
med Day&Night i Markus kirke. Day&Night er 
et bønnesenter som startet i 2018 med en visjon 
om å være et senter for 24/7 bønn, tilbedelse og 
barmhjertighet. Senteret ligger i Markus kirke i 
Oslo, hvor Jesus Church holder til, og drives av et 
levende og dedikert miljø av mye unge mennesker 
som elsker Jesus og har gitt seg til å tjene i bønn 
for både Oslo, Norge og Europa. Det var utrolig 
oppmuntrende å få være rundt disse menneskene 
fra forskjellige land og etnisiteter som har kommet 
til Oslo for å tjene Gud gjennom Day&Night!

Jeg fikk være med å lede lovsangen på den første 
økta på denne kvelden som skulle vare fra kl 19 
og helt frem til kl 07 på morgenen dagen etter. Og 
det var sterkt å få tilbe og løfte opp Jesus midt i 
hovedstaden.

Kvelden startet med et fokus på å først og fremst 
lovprise og tilbe Jesus sammen! Og lovsangen ble 
ledet av forskjellige team igjennom kvelden og 
natten, bl.a. Day&Night sitt eget lovsangsteam og et 
team med unge mennesker fra Ålesundsområdet. 
De ledet lovsangen så friskt, og jeg kjente jeg ble 
dratt inn i Guds nærværet!

Det var en god gjeng som var samlet i Markus kirke, 
og folk kom og gikk etter hvert som samlingen 
varte. Jeg traff bl.a. noen ukrainske folk som var der, 
og det var sterkt å se de prise Gud med tanke på 
den bakgrunnen og livsituasjonen de er i.

Igjennom nattetimene var fokuset å be for hele 
Østlandet, og det ble bedt strategisk for hvert fylke - 
Vestfold og Telemark, Viken, Oslo og Innlandet - og 
alle deres kommuner.

Jeg ble så oppmuntret og velsigna av å være der, og 
kjente at det er håp for Norge når unge mennesker 
i brann for Jesus, er overgitt og ivrige i å søke Gud i 
bønn og lovsang.

Day&Night er jo startet av Jesus Church, men 
de ønsker å være en sted som drives og bæres av 
mange menigheter, virksomheter, pastorer og 
troende fra over alt. Det er spennende med et sånt 
senter midt i hovedstaden vår.

Jeg elsker alle bønneinitiativ, og håper å se enda 
flere sånne steder vokse frem i tiden som kommer!

Av  A n d e r s  S k a r p s n o

/ OSLO

« D E T  E R  H Å P  F O R  N O R G E  N Å R  U N G E  M E N N E S K E R 
I  B R A N N  F O R  J E S U S ,  E R  O V E R G I T T  O G  I V R I G E  I  Å 

S Ø K E  G U D  I  B Ø N N  O G  L O V S A N G »
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Ikke noe vi har vært 
med på før ...
«Nå har vi opplevd noe vi ikke har vært 
med på før,» sa Haakon til meg når 
vi dro fra studioet til kanal 10 i Oslo 
søndag 23 april. Over 1,2 millioner 
kroner ble samlet inn til vedovner i 
Ukraina i løpet av de litt over tre timene 
programmet varte. Haakon og jeg 
kikket på hverandre flere ganger utover 
kvelden og bare ristet på hodet av glede 
over den enorme givergleden vi var vitne 
til.  Staben i kanal 10 var helt suverene. 
De som selv trenger penger, gav seg helt 
til å være med på å se best mulig resultat 
denne kvelden, og de kommenterte 
at atmosfæren i studio var helt unikt 
fredfull!  Likevel, det er dere som er våre 
faste støttepartnere som gjør at vi i 
Nordic Mission kan gjøre det vi gjør, år 
etter år! Det fyller hjertet vårt med en 
enorm takknemlighet og glede. 

Av  L e i f  J

/ OSLO

« O V E R  1 , 2  M I L L I O N E R 
K R O N E R  B L E  S A M L E T  I N N 
T I L  V E D O V N E R  I  U K R A I N A 
I  L Ø P E T  AV  D E  L I T T  O V E R 
T R E  T I M E N E  P R O G R A M M E T 
VA R T E »
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Ukraina: Nå er våren kommet
Mange har spurt etter denne mindre ovnen som en av våre 
produsenter i Kryvij Rih har utviklet til bruk ute til å koke mat 
på. Jeg besøkte dette verkstedet sist gang jeg var i Ukraina. En 
fantastisk gjeng . Sjefen er selv en av de som er først ute med 
hjelp til krigsrammede områder, og er selv med å dele ut disse 
ovnene .Vi samarbeider med dem om dette prosjektet, samtidig 
som vi fortsetter å produsere de større ovnene som fortsatt 
mange ønsker, med tanke på at det kommer en vinter.

NY BRØNN I OLEGSEVIKA 
I Olegsevika har vi bygget opp et flott og mangfoldig senter! 
Vi hjelper rusmisbrukere og har sykehjem , bønne og 
konferansesenter , tar imot flyktninger , driver gård etc. men 
vi hadde altfor lite vann i den gamle brønnen til alle disse 
menneskene. Så var det et ektepar som gjerne ville gi penger 
til å borre ny brønn!  Og nå ! Kom det vann 98 m ned i bakken ! 
10m3 pr time ! Stor glede både i Ukraina og i Norge !  Stor takk 
til både Gud og de som var lydige når Gud minnet dem på å gi .

Vannet strømmer fram i OlegsevikaAv  L e i f  J
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Vi var 36 stykker som fikk gleden av å reise 
ned til konferansen i Stryn, der Amy Kemp 
var hovedtaler. Vi ønsker å takke Solbjørg 
Leite og Filadelfia Stryn for invitasjonen til 
å være med på denne flotte helgen. Mange 
mennesker fikk sterke møter med Jesus, både 
til frelse og helse. Teamet fra Nordic Mission/
Ukrainske menigheten hadde lovsang, tale, 
og drama stykke på et par av møtene som ble 
til stor velsignelse for de som kom. 

DÅP I INNVIK
Vladimir fra Ukraina bestemte seg på 

lørdag kveld å bli døpt i fjorden ved Innvik, det 
ble et festmøte kl. 22:30 på lørdagskvelden. 
Vi takker Jesus for velsignelsen av å gå Guds 
vei.

GUDS FANTASTISKE NATUR
Dette var virkelig en festreise på alle 

måter, og ikke minst også Guds nydelige 
natur på denne strekningen fra Levanger til 
Stryn. Ukrainerne var over seg av begeistring 
over de flotte fjell og fjorder, vi er så uendelig 
takknemlig til Gud for at vi fikk denne gode 
opplevelsen sammen.

Festreise til 
Stryn sammen 
med Ukrainerne

Mange gråt åpenlyst

Av  G u n v a l d  E i k e l a n d
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Sammen med våre 
samarbeidspartnere har vi snart 
sendt 20 semitrailere med hjelp til 
Ukraina siden krigen startet. Den 
siste traileren fra Levanger ble fylt på 
rekordfart. Hjelpere både fra Norge og 
Ukraina stilte opp og gjorde arbeidet 
til en lek. Stadig kommer mennesker 
med tilhengere og biler med gode 
varer som de ønsker å donere til 
Ukraina. Og vi er takknemlige. Denne 
traileren ble sendt til Mukolajev.

Nok en 
semitrailer 
med hjelp fra 
Norge til Ukraina

Taket er snart på plass på det nye 
hjelpesendingslageret vårt i Olegsevika

Av  L e i f  J
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MØTEHELG I MISJONSKIRKA I MÅLSELV
Den lille misjonskirka i Målselv var sprengfull. I 
tillegg til lokale Målselvinger kom folk  fra Finnsnes, 
Storsteinnes, Harstad, Ballangen, Borgen og til og med 
fra Tromsø!  Men mesteparten av folket var Ukrainske 
flyktninger. Kanskje så mange som femti?  Ofte tenker 
man på flyktninger som fattige og hjelpeløse, men her 
er mennesker av alle kategorier: « Velstående, høyt 
utdannede, en forsker, en journalist , en som driver 
tannlegeklinikk  m.m. Jeg sitter og ser på ansiktene 
deres. Mange av dem har nok levde mer velstående 
enn mange i Norge, men nå er de alle flyktninger. Nå 
har de alle felles skjebne, at de har måttet flykte fra 
et krigsrammet land. De må stå i de samme køene og 
gjennomgå de samme program. 

Vladimir forkynner flott og sterkt, og forteller hvordan 
Gud har ledet han til å hjelpe i de krigsrammede 
områdene. Så minner Gud ham sterkt på å invitere 
frem alle ukrainerne slik at vi nordmenn kan be for 
dem. Alle kommer frem. For en atmosfære. Mange 
gråt og vi fikk be sammen med og for dette fantastiske 
folket. Mange ba også sammen med Vladimir når han 
ledet dem i frelsesbønnen. En dame sa til Vladimir 
etterpå: «Det var som elektrisk strøm som gikk 
igjennom meg når du talte.» Hun hadde ingen kristne 
ord å sette på sin opplevelse. Vi fikk be for mange 
behov etterpå. Den flotte flokken i misjonskirka i 
Målselv brenner for å hjelpe det ukrainske folket, og 
brenner for at mennesker skal bli kjent med Jesus. 

Er det 
virkelig det 
jeg opplever?

Av  L e i f  J

I Kristi himmelfartshelga !kk 
jeg være sammen med Haakon 
Fagervik, Vladimir og Nella 
Kuzmych og Odd Inge Aarø til 
Målselv.

Friluftsmøte og bibelutdeling på torvet i Bardufoss
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Etter noen års pause, ruller vaffelkirka 
igjen. To kvelder/netter i mai har gjengen 
vært ute.

Først er det samling med bønn og lovsang 
og laging av vaffelrøre fra kl 21- 23, så bærer 
det ut på torget. Jeg fikk være med dem sist 
gang de var ute. Det er fasinerende hvilken 
åpenhet det er blant unge mennesker. Det 
er ingen sperrer. De er spørrende og åpne. 
Fem personer ba frelsesbønn i løpet av 
disse to kveldene, og flere ble bedt for og 
opplevde helbredelse.

En gutt hadde plager med foten og ble bedt 
for og  ble ganske overrasket over resultatet. 
Han ble god i foten. Utrolig flott gjeng som 
ledes av Tom Tranberg og Ole Endresen.

Varme på 
va"eljernene
igjen

Av  L e i f  J

/LEVANGER
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Min families vitnesbyrd
Familien vår var hengivne romersk-katolske, vi 
tilbad avguder forankret i ubibelsk tro og tradisjoner 
gitt til oss av våre forfedre. Vi søkte helbredelse 
fra kvakksalvere mesteparten av tiden når vi var 
alvorlig syke og jeg tror også det var grunnen til 
at foreldrene mine begge ble fratatt riktig medisin 
da de fortsatt levde. Vi opplevde smertefullt tap av 
familiemedlemmer gjennom kriminalitet og ulykker. 
Vi var inne på mange former for avhengighet og 
verdslige nytelser. Forbannelsen ble overført fra en 
generasjon til den neste.

Jeg priser Gud for hans kjærlighet og barmhjertighet 
over meg og min familie. Jeg ble kjent med Gud 
i 1999, og siden den gang har jeg alltid bedt om 
frelse og velvære for familien min. Hver gang jeg 

fikk mulighet, delte jeg alltid evangeliet med dem. 
Til å begynne med var det ikke lett å være ung og 
den yngste blant søsken. De trodde jeg prøvde å 
konvertere dem til en ny religion, og jeg ble ofte 
latterliggjort på grunn av mitt nye forhold til Jesus. 
Men jeg gav dem ikke opp fordi jeg trodde at det å 
redde familien min var en del av Guds «mesterplan.» 
Ved Guds nåde under pandemien var jeg i stand til 
å nå ut til både hele familien min og deres familier 
også. Det var også denne gangen vi (6 familier) startet 
familiegudstjenester hver søndag kveld  hjemme hos 
svigerinnen min . De deltar også på undervisning og 
andre aktiviteter i Nordic Harvest Bible Community.

Vi er virkelig velsignet over at familien vår endelig 
kom til kunnskap om sannheten. Han fyller vårt 

hjerte med glede, Han gjenoppretter og forbedrer 
familieforhold mellom søsken, ektemenn og kone, og 
foreldre og barn. Han gjør oss til  bedre mennesker 
hver dag. Mitt ønske for dem er at de skal forbli i 
Kristus og nå andre familier som er i nød.

Angie, min  kone, og jeg med familien vår er 
takknemlige overfor pastor Noli og Pastora Joan 
Opiniano og NHBC-familien. På samme måte er vi 
takknemlige for Nordic Harvest Mission familien ledet 
av Lolo Håkon sammen med Lolo Leif for å være en 
slik velsignelse for oss på forskjellige måter, spesielt 
for å hjelpe meg til å nå ut til familien min. Måtte Gud 
fortsette å velsigne deg og alltid beskytte deg og din 
familie.

Av  L l o y d  G i o v a n n i  Me n d e

Testimony of my Family- Mende 

Our family were devoted Roman Catholic, we worship idols, rooted in unbiblical belief and 
traditions handed to us by our forefathers. We seek healing from quack doctors most of the time when 
we are severely ill in which I believed the reason my parents were both deprived of proper medication 
when they were still alive. We experienced painful loss of family members from crime and accident. We 
were into many forms of vises and worldly pleasures. Curse was passed on from generation to next.  

I praise God for His love and mercy on me and my family. I came to know God in 1999, and since 
then I always pray for salvation and wellbeing for my family. Time after time if I would have a chance, I 
would share to them the gospel. At first it was not easy being young and the youngest amongst siblings. 
They thought I was trying to convert them into a new religion and I was ridiculed most often because of 
my new found relationship with Him. But I did not give up on them because I believed that saving my 
family is part of God’s master plan. By God’s grace during the Pandemic time, I was able to reach out my 
whole family and their families as well. It was also this time that we (6 families) are joint together in 
MacArhtur, at my sister in-laws house for our Family Worship Celebration every Sunday night. They also 
attend spiritual enhancement training and other activities of the Nordic Harvest Bible Community.  

We are blessed indeed, that finally our family came to the knowledge of the truth. He fills our 
heart with joy, He restore and improve family relationship between siblings, husbands and wife, and 
parents to children. He makes us a better person every day. My desire for them is that they would remain 
in Christ and reach other families that are in need.  

Angie and I with our family are grateful to Pastor Noli and Pastora Joan Opiniano and the NHBC 
family. Likewise, to NHM Family headed by Lolo Hakon alongside with Lolo Leif for being such a blessing 
to us in various ways especially for helping me reach out my family.  May God continue to bless you and 
protect you and your families always.  

 

 

« M I T T  Ø N S K E 
F O R  D E M  E R 
A T  D E  S K A L 
F O R B L I  I 
K R I S T U S  O G 
N Å  A N D R E 
F A M I L I E R  S O M 
E R  I  N Ø D »
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MARY ROSE DAEP GALLAZA, 20 ÅR 

Går 2.året på studiet for å bli 
sosialarbeider
 
”I mars i fjor begynte antall corona-smittede å synke 
der jeg bor. Da fikk vi starte opp på Universitetene 
igjen, med begrenset oppmøte, og i mindre grupper. 
Endelig kunne jeg få møte lærerne og kollegaene mine 
igjen! Jeg ble veldig glad for det!

Men det var likevel litt tøft for meg å være så langt 
vekke fra familien min, jeg var ikke vant til å være 
vekke fra dem da! Tanken på det gjorde meg trist, men 
jeg måtte bare legge vekk den følelsen. Dette betyr så 

mye for hele min fremtid!  Av og til kan jeg streve med 
dette, men jeg holder hodet høyt og tenker positivt! Jeg 
vet Gud har en plan for meg! 

Jeg har nå startet på mitt 2.år i Borongan. Jeg har 
tilpasset meg denne hverdagen, med å bo alene. 
Akademisk er det utfordrene, noen ganger må jeg være 
opp til langt på natt for å lese til eksamener. Jeg føler 
meg svak innimellom, men så må jeg minne meg selv 
på at jeg makter alt i Kristus som gjør meg sterk. Jeg 
takker Gud for at Han leder meg og gir meg styrke, og 
at Han gir meg mot til å kjempe når jeg føler meg svak. 
Spesielt nå når jeg er vekke fra familien min. Jeg har 
mye å gjøre, men jeg glemmer ikke å be og takke Gud 
for alt.”

Nordic Harvest Bible Community

JOSE MARI BAGANG, 24 ÅR 

Går 4.året på høgskole for å ta en Bachelor 
i Vitenskap og Informasjons-teknologi
 
”Jeg er nå på jobb-trening, og jeg er glad for å si at jeg 
lærer enda mer av faget mitt ved å være ute i praksis. 
Jeg takker Gud for at jeg er frisk, og jeg spiser mye frukt 
og grønnsaker. 

Jeg føler at jeg har vokst i mitt forhold til Gud siste 
tiden, da jeg nå har ansvar for en disippelgruppe. Jeg 
har fått sterke bånd til dem. Vi møtes fast hver uke, 
og det blir fler og fler som er med i gruppa. Min drøm 
er å bli foretningsmann, og leve ut min interesse for 
musikk og dans. 

 
 
 
 
 
Mine foreldre er nå blitt i stand til å tjene nok til vårt 
daglige behov for mat. Det er også så godt å se at 
Gud har gjort oss i stand til å tilgi når noen har gjort 
oss vondt. Vi har sammen styrket vår tro på Gud 
gjennom alle utfordringer vi har hatt når vi nå vil følge 
Sannheten.

Familien min og jeg er så takknemlige for at dere 
sørger for min skolegang. Måtte Gud velsigne deres 
gavmilde hjerter tilbake. - Be om at jeg klarer å fullføre 
studiet”

• • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • •

/FILIPPINENE

I mange år har vi støttet studenter på Østre Samar på Filippinene. Det er en bevisst satsing for å føre familier ut av 
fattigdomssirkelen. I år øker vi antallet studenter for å styrke denne satsingen. Det ber inspirerende å lese vitnesbyrdene til 
studentene. Her får du vitnesbyrd fra noen av dem.
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JESSALYN PAZ D. TONG, 23ÅR 

Går 3.år på studier i regnskapsføring
 
”I den siste tiden har jeg hatt det tøft i studiene 
mine. I fjor hadde vi en vurdering av hvem som fikk 
studere videre. Jeg var dessverre en av dem som 
måtte gjennom en prøvetid da jeg ikke fikk gode nok 
karakterer på enkelte tester. Det ble tøft for meg. Det 
var ingen diskusjon, selv om jeg hadde gode karakterer 
i andre fag. Jeg var så lei meg, klarte nesten ikke å 
akseptere situasjonen og jeg var redd for å fortelle 
det til familien min og til cellegruppa mi. Men takk til 
Gud, jeg kom over det og aksepterte situasjonen. Jeg 
innså at det ble for hardt for meg på den skolen, og jeg 

bestemte meg for å flytte over på et annet college, i 
Tacloban. - Ellers kom det til å gå utover helsa mi! Her 
fikk jeg merke Guds godhet og trofasthet, jeg bestod 
alle fag, og kan fullføre studiene mine!

Ja, Han kan tillate vanskelige tider, men det betyr ikke 
at han forlater oss. Han er der, og lærer oss å innse ting 
gjennom de vanskelige tingene. Han har veier som 
overrasker oss, og viser oss hvor mirakuløs han er. Jeg 
skylder ham alt!

Jeg er glad for å fortelle dere at jeg har startet en celle-
gruppe med ungdomsskole-elever, sammen med de 
andre i disippelgruppa mi. All ære til Gud! Jeg ber 
om at min tjeneste vil vokse, og bringe frem genuine 
disipler som har hjerte for Jesus.”

• • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • •

JEANY ROSE L. ABDON, 24 ÅR 

Går 4.året på College
 
”Dette året er jeg så takknemlig for at jeg har klart, 
ved Guds hjelp, å være sekretær for en organisasjon. 
Det har jeg fått anerkjennelse for på skolen også. Jeg 
har satt meg som mål og bli enda bedre på skolen, Jeg 
vil anstrenge meg enda mer for å gjøre det bra ut hele 
skoleåret. 

Jeg er med i tjeneste for Gud, og jeg inviterer vennene 
mine og min tante Cristel med i bibelgruppe. 
 

 
 
 

Takk for deres støtte og forbønner, uten det ville jeg 
ikke klart å komme så langt som jeg har. Måtte Gud 
beskytte dere og gi dere god helse!

Be gjerne for - at jeg skal klare studiene mine
- god helse, og klare meg økonomisk
- god helse til min mor. - Når jeg har fått 
utdannelsen min og fått en jobb vil jeg sørge for 
henne.”
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ANTONITTE HARLYN ALDE, 21 ÅR 

Studerer 4. året på høgskole; Vitenskap om 
g jestfrihet og ledelse
 
”Jeg takker Gud for at han gir meg visdom i studiene 
mine. Jeg vil stole på Ham, og ha tro på Ham. Jeg 
strever noen ganger når jeg har tid med Gud til å 
studere ordet ordentlig. Men jeg leser i bibelen, og 
Gud minner meg på ting gjennom sitt ord. Jeg er 
takknemlig til Ham for det. Jeg ber til Gud om 
helbredelse for min lungebetennelse. - Jeg var først 

redd for at det var tuberkulose, som jeg har hatt før, 
men det var det heldigvis ikke. Jeg ber, og tror at Gud 
skal gjøre meg frisk. Jeg stoler på Ham!

Be gjerne med meg om at jeg blir helt frisk, og for 
visdom i mine studier.”

• • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • •

GREG RIVAS SABEJON, 23 ÅR 

Studerer 4.året på høgskole; Vitenskapen 
om datateknikk
 
”Jeg ble veldig glad da vi startet opp igjen med klasse-
undervisning på Campus, etter en lang tid med 
hjemmeskole og online undervisning pga covid! 
Endelig fikk jeg møte lærerne og klassekameratene 
mine igjen. Det blir litt mer utgifter når en har vanlig 
skole, både pga transport, skoleuniform, bøker, mat på 
skolen osv., og jeg er så glad og takknemlig for at dere 
støtter meg økonomisk!  Også så takknemlig og ydmyk 
for at jeg har kommet meg til 4.året! Jeg hadde ikke 

klart det uten støtten fra dere. Jeg ber om at Gud må 
velsigne dere rikelig, ja mer enn rikelig! Tusen takk!

Jeg gir æren til Gud for at han fortsetter å berøre livene 
til oss ungdommer idag. Vi ba for 2 gutter hjemme 
hos dem, og det var sterkt å se Den Hellige Ånd virke 
i deres liv! Nå er de blitt døpt i vann også, på stranden 
her.  

Gud hører virkelig bønn! Huset til min biologiske far 
og hans familie brant helt ned til grunnen for en stund 
siden. Litt etter litt har de fått bygget opp igjen, og har 
nå fått et nytt hus, og han har fått nye fiskegarn. - Han 
jobber som fisker. All ære til Gud!”
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AHZIZA CALVADORES.  23ÅR DEN 6.APRIL 

Studerer Statsvitenskap, 4.året
 
” Først av alt vil jeg takke Nordic Mission-familien 
for at dere blir brukt av Gud for å hjelpe meg med 
studiene. Takk for deres helhjertede støtte som hjelper 
meg så jeg får studere på College nå på 4.året. 

Jeg ber fortsatt om at Gud skal gjenopprette 
forholdene innad i familien min. Ber også for 
relasjonene til hverandre og at vi skal komme oss ut 
av fattigdom. Mitt forhold til Gud gjør at jeg får mer 

medfølelse  med andre. Et av mine mål er at min 
bestemor skal få kjenne Jesus. Jeg hjelper henne og 
håper at hun skal se Jesu kjærlighet gjennom meg. Det 
samme prøver jeg å gjøre for resten av familien min 
også. Ved å være i Ham får jeg et godt og sunt forhold 
til Ham. 

Tusen takk for at dere sponser meg! Takk for deres liv 
og for deres gode hjerter! Jeg er evig takknemlig for 
dere som er til slik velsignelse for oss. Jeg ber om at 
Gud skal fortsette å beskytte dere og gi dere god helse. 
Måtte dere få oppleve en fantastisk velsignelse over 
livene deres.”

• • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • •

MARYCHEL B. ARGUELLES, 21 ÅR 

Går på lærerskole, 4.året
 
” Hallo! En hilsen fra Hernani, på Østre Samar! 
Jeg er så velsignet, og takknemlig til Gud. Så 
takknemlig også til Nordic Mission for at dere fortsatt 
støtter meg i studiene mine! Jeg går nå 4. og siste året 
på Høgskolen for lærerutdanning. 

Det ble tøffe tak med å studere under covid-
pandemien for meg. Jeg er ikke vaksinert, og fikk 
derfor ikke lov til å møte opp på skolen. Jeg spurte 

flere ganger om å få nettbasert undervisning, men jeg 
fikk ikke det heller. Så jeg mistet mye undervisning. 
Jeg bestemte meg da for å skifte til en skole som kunne 
tilby nettbasert undervisning, en privat lærerskole. 
Så nå går jeg på en lærerutdanning for barneskole, 
istedenfor lærer til ungdomsskole som den første jeg 
gikk på. Men det betyr ikke så mye for meg. Jeg blir 
likevel det jeg ønsker, lærer! - Og jeg mister ikke et helt 
skoleår. ”
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Vipps:  525921
Gavekonto:  1506.09.32260

Mer info: www.Bonnelista.no

Lister over hele landet!

Bibelen må være kirkens 
avgjørende autoritet

KirkevalgetKirkevalget  10.10.  --  11. sept11. sept

Jesus skal være kirkens hode og herre, ikke vi selv. Da må Bibelen være 

den avgjørende autoritet i kirken, og derfor er bønn viktig. Vi ønsker 

Guds løsninger, og ser at familien er Guds grunnstruktur for menneskene.  

Bibelen forklarer seg selv. Tilgivelse og forsoning er grunnleggende viktig. 

Det er kirkens kall å praktisere Guds ord. Dele Guds ord og gaver med alle. 

Å skape nye felleskap for stadig !ere mennesker. 

Mer himmel på jord, plantet i Guds ord, til alle på jordMer himmel på jord, plantet i Guds ord, til alle på jord
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ØNSKER DU FORBØNN? TA KONTAKT!

 74 09 51 51  forbonn@nordicmission.org  www.nordicmission.org

S e i e r s ra p p o r t e r  f ra  f o rb ø n n s t j e n e s t e n

GUD SVARER BØNN!

Person plaget med magesyre 
ble frisk etter forbønn!

Hund med betennelse på øyet ble helt 
bra etter forbønn!

En dame med sterk ringing i ørene ble helbredet etter 
forbønn på bønnesenteret!
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REISERUTE

10. 
JUNI

Stavanger 
THE SEND Anders Skarpsno

28.-29.
APRIL

Molde 
KONFERANSE, SION Haakon Fagervik

14.-16. 
JUNI

Filippinene 
MISJONSTUR

Haakon Fagervik 
Leif J

NORDIC HARVEST MISSION
www.nordicmission.org / Gavekonto: 4534 28 12736

Gamle Kongeveg Nord 8, Postboks 204, 7601 Levanger
Resepsjon: 74 09 50 51 / Bønnetelefon: 74 09 51 51 / resepsjon@nordicmission.org

Ansvarlig redaktør: Leif J. Johannesen
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Kontonr.  4534.28.12736



Glede i bønnetårnet tidlig på morgenen


